
Bestyrelsesmøde den 27. september 2022  

 

Internal 

 
 
Til stede: Karen, Per, Michael, Heidi, Susanne og Vicki 
 

 
Nyt fra formanden  

 
• Hesteklipper koster 150 kr, at leje. Der har været noget forvirring, nogle steder står der 150 kr og 

andre 300 kr. 

• Der skal opdateres sponsor priser, så der er samme priser i ridehusene og hjemmesiden 

• Rideskole eleverne, kan hænge en julesok op i evt. rytterstuen, så finder vi nogle små gaver, at 

putte i 

• Heidi jokkede i et søm i det lille ridehus, heldigt, at det heidi og ikke en hest 

• Heidi prøver at  sælger bomvognen og en gammel baneplaner 

• Heidi spørger Brogården om de kan leverer på europaller 

 

Nyt fra rideskolen 
 

• Der er lidt forvirring i rideskole, ryttere flytter rundt fra hold til et andet hold, Så det er svært for 

Karen og Susanne, at finde hoved og hale i det hele. 

• Chubon har det ikke så godt, skal muligvis aflives, han noget med led, der sætter sig fast, desværre. 

• Haydee vil vi prøve, at sælge som selskabs hest. 

• Geisha er pt. halt. 

 

Nyt fra stævne 
 

• Det er gået rigtigt godt med stævnet, vi er godt i gang med, opbygge vores gode ry, bunden er 

blevet meget bedre 

• Det er generelt svært at få startere til stævner, næste stævne er samme weekend som Christmas 

varm up, så der er der flere startere der starter der.  

• Vicki har lovet at lave lister, med hjælpere, så dem der står i kiosken ved, hvem der har ret til gratis 

mad og drikke 

• Vicki kommer ikke den søndag den 20/11, så der skal bruges en der kan overtage kiosken, ellers må 

den bare være lukket. 
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Nyt Fra Stalden 
 

• Der er problemer om, hvor meget rapsstrøelse, de må tage, og der stilles halve poser med strøelse 

ude i skuret med foder, der må det ikke stå, så hvis man ikke bruger en hel pose, må man tage 

resten i sit skab eller med hjem og gemme det, vi har ikke plads til det. 

• Vi vil bede Jeanne, om at lære os, hvordan vi bruger bunden, og vise os hvordan vi muger mest 

hensigtsmæssigt, er skal ikke muges i bund, hver dag 

• Der skal laves ny opstalder kontrakt, med regelsæt som der skrives under, hvor der også står, at 

man forpligter til, at hjælpe til ved stævner og arbejdsweekender. 

 

Nyt fra vedligehold 
 

• Elektrikkerne kommer den 28/10 og tjekker vores strøm, der var ved at kortslutte i en tænd sluk ur 

i det store ridehus. 

• Den grønne traktor lever sit eget liv, skal repareres, måske laderen, der er i stykker, samt får ny dør 

til over 5000 kr. 

• Der skal kigges på rørene ind til kiosken og til det lille ridehus. Så de ikke springer, når det bliver 

frostvejr 

• Der bliver bygget et skur til halm, der mangler en lille smule 

• Vi skal have olieret den lille ridehus, Heidi har fået sponsoreret olie til det. 

 
 

Nyt møde 17/11 kl 19 

 

 

 

 

 

 


